
Nissedal kommune
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Utval: Kommunestyret
Møtestad: Kommunestyresalen, Kommunehuset
Dato: 16.03.2017
Tidspunkt: 18:05 – 20:35 

Følgjande faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Halvor Homme Ordførar AP
Geir Christian Enger Varaordførar KRF
Bjarne Reime Medlem KRF
Magne Haugsjå Medlem KRF
Anne-Nora Oma Dahle Medlem SP
Ian Parry-Jones Medlem. SP
Inge Magnus Evja Medlem SP
Knut Oddvar Nes Medlem SP
Runa Vee Tveit Medlem. AP
Paul Willy Setane Medlem AP
Kai Halvor Juva Medlem AP
Andrea Fjalestad Medlem AP
Hølje Haugsjå Medlem AP
Tore Solli Medlem AP
Kristine Sandall Medlem. H

Følgjande medlemmer møtte ikkje:
Navn Funksjon Representerer
Stein Skåli MEDL SP
Jørgen Olav Nes MEDL FRP



Følgjande varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Tor Jakob Nordbø Stein Skåli SP
Morten Øen Jørgen Olav Nes FRP

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Sverre Sæter
Jarle Bruun Olsen
Gry Solli Hem

Rådmann
Kommunalsjef økonomi
Einingsleiar omsorg (sak 14/17)

Frå saksnr.: 14/17
Til saksnr.: 22/17

Innleiingsvis i møtet var det ei orientering om arbeidet med integrering av flyktningar i 
kommunen, v/flyktningkonsulent Kristin Vågen, rektor Tveit skule Reidun Carol 
Retterholt, fagansvarleg vaksenopplæringa Eli Janne Olimstad. 
 

Halvor Homme
ordførar



Saksliste

Utvals-
saksnr

Innhald

Saker til behandling
PS 14/17 Tilpasse driftsnivå til budsjettramme - Eining for omsorg
PS 15/17 Forskrift om rett til opphald i sjukeheim - Kriterier og ventelister
PS 16/17 Eigenbetaling i institusjon - avslutting av sak om kritikkverdige 

administrative rutiner
PS 17/17 Presisering av Skuleskyssreglement for Nissedal kommune
PS 18/17 Reiselivsorganisering i Telemark
PS 19/17 Revidera Vass- og avløpsplan 2017-2027
PS 20/17 Vern av bygningen til Høgefoss kraftstasjon i Nissedal kommunn
PS 21/17 Søknad om støtte - Nissedal historielag & Nissedal 

bygdekvinnelag
PS 22/17 Referat- og drøftingssaker

Under godkjenning av saksliste blei sak 16/17 vart samrøystes  vedteke utsatt.



Saker til behandling

PS 14/17 Tilpasse driftsnivå til budsjettramme - Eining for omsorg

Rådmannen si tilråding:
For å tilpasse turnus etter økonomisk ramme i eining for omsorg, vert antall tilsette i turnus 
redusert. Overtallige (3,4 årsverk) får tilbod om stilling i nyoppretta vikarpool.

Etablering av vikarpool vert ei mellombels løysing med tanke på naturleg avgang på lengre sikt, 
men også som alternativ til endringsoppseiing.

Saksprotokoll i Arbeidsmiljøutvalet - 13.03.2017 
Omforeint endringsforslag: 
Innhald i parentes i 1. del av tilråding endrast til: (inntil 3,4 årsverk). 

Votering; Tilråding med omforeint endringsforslag samrøystes vedteke.  

Uttale frå AMU
For å tilpasse turnus etter økonomisk ramme i eining for omsorg, vert antall tilsette i turnus 
redusert. Overtallige (inntil 3,4 årsverk) får tilbod om stilling i nyoppretta vikarpool.

Etablering av vikarpool vert ei mellombels løysing med tanke på naturleg avgang på lengre sikt, 
men også som alternativ til endringsoppseiing.

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 16.03.2017 

Vedtak

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Einingsleiar omsorg innleia om saka. 

Votering: samrøystes som ADMU si tilråding. 

Vedtak
For å tilpasse turnus etter økonomisk ramme i eining for omsorg, vert antall tilsette i turnus 
redusert. Overtallige (inntil 3,4 årsverk) får tilbod om stilling i nyoppretta vikarpool.

Etablering av vikarpool vert ei mellombels løysing med tanke på naturleg avgang på lengre sikt, 
men også som alternativ til endringsoppseiing.



PS 15/17 Forskrift om rett til opphald i sjukeheim - Kriterier og ventelister

Rådmannen si tilråding:
Kommunestyret legg framlegg til forskrift om rett til opphald i institusjon slik den ligg føre ut til 
høyring.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Kommunestyret legg framlegg til forskrift om rett til opphald i institusjon slik den ligg føre ut til 
høyring.

PS 16/17 Eigenbetaling i institusjon - avslutting av sak om kritikkverdige 
administrative rutiner

Rådmannen si tilråding:
Kommunestyret meiner at dette er ei svært alvorleg sak som det har vore svært viktig å få klara 
opp i.

Kommunestyret har tillit til at rådmannen no gjer arbeid med innkrevjing av betaling for opphald 
på institusjon i samsvar med vedtekne retningsliner. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Ordførar fremma forslag om utsetjing av saka, under godkjenning av sakslista.

Votering: samrøystes vedtatt utsatt. 

Vedtak
Saka utsatt. 

PS 17/17 Presisering av Skuleskyssreglement for Nissedal kommune

Rådmannen si tilråding:
Ny ordlyd med presiseringar til §§ 2.1 og 2.2 i Skyssreglement for Nissedal kommune 
blir vedteke.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Halvor Homme bad om å få sin habilitet vurdert.
Votering: samrøystes funne habil i saka. 

Rådmannen endra si tilråding slik: 

Forslag til ny tekst i §§ 2.1 og 2.2:

§ 2 Særskilde skyssreglar for Nissedal kommune
2.1 Elevar i 1.-4. klasse i Nissedal kommune har gratis skuleskyss heile året dersom dei har 

meir enn ein kilometer skuleveg langs riks- eller fylkesveg der det ikkje er gang- og 
sykkelveg og ei fartsgrense på 50 km/t eller meir. 
Elevar i 1.-4. klasse som har meir enn ein kilometer skuleveg utan lys eller 
gang/sykkelsti og med ei fartsgrense på  50 km/t eller meir, får gratis skuleskyss  i dei 
fire mørkaste månadane frå og med november til og med februar. 

2.2 Elevar i 5.-10. klasse i Nissedal kommune har gratis skuleskyss heile året dersom dei 
har meir enn to  kilometer skuleveg langs riks- eller fylkesveg der det ikkje er gang- og 
sykkelveg og ei fartsgrense på 50 km/t eller meir. 
Elevar i 5.-10. klasse som har meir enn to kilometer skuleveg utan lys eller 
gang/sykkelsti og med ei fartsgrense på 50 km/t eller meir, får gratis skuleskyss i dei fire 
mørkaste månadane, frå og med november til og med februar. 

Votering: endra tilråding samrøystes vedteke. 

Vedtak

Ny tekst i §§ 2.1 og 2.2:

§ 2 Særskilde skyssreglar for Nissedal kommune
2.1 Elevar i 1.-4. klasse i Nissedal kommune har gratis skuleskyss heile året dersom dei har 

meir enn ein kilometer skuleveg langs riks- eller fylkesveg der det ikkje er gang- og 
sykkelveg og ei fartsgrense på 50 km/t eller meir. 
Elevar i 1.-4. klasse som har meir enn ein kilometer skuleveg utan lys eller 
gang/sykkelsti og med ei fartsgrense på  50 km/t eller meir, får gratis skuleskyss  i dei 
fire mørkaste månadane frå og med november til og med februar. 

2.2 Elevar i 5.-10. klasse i Nissedal kommune har gratis skuleskyss heile året dersom dei 
har meir enn to  kilometer skuleveg langs riks- eller fylkesveg der det ikkje er gang- og 
sykkelveg og ei fartsgrense på 50 km/t eller meir. 
Elevar i 5.-10. klasse som har meir enn to kilometer skuleveg utan lys eller 
gang/sykkelsti og med ei fartsgrense på 50 km/t eller meir, får gratis skuleskyss i dei fire 
mørkaste månadane, frå og med november til og med februar. 

PS 18/17 Reiselivsorganisering i Telemark



Saksprotokoll i Formannskapet - 02.03.2017 
Votering: samrøystes for rådmannen si tilråding.

Innstilling til kommunestyret
Den nye organiseringa og finansieringa av Visit Telemark vil styrke marknadsapparatet, og gje 
oss eit selskap med større kapasitet og kompetanse. Dette er veldig positivt for heile Telemark 
og vil gagne reiselivsnæringa samla sett.

Nissedal kommune ser i utgangspunktet positivt på den nye modell 2 – Samarbeidsmodellen – 
for i effektivisere og styrke reiselivssatsinga i Telemark, og profilere Telemarksnamnet, slik at 
me samle får ein større del av både den norske turismen og dei som kjem frå andre land. Dette 
vil kunne styrke økonomien i både handels- og servicebedrifter i kommunen, og gje positive 
bidrag til andre næringar.

Nissedal kommune ønskjer å gå inn for modell 2 – Samarbeidsmodellen - med Visit Telemark, 
med atterhald om fylgjande:

 totalfinansiering med dei andre kommunane i Telemark/Telemark fylkeskommune
 at midlane som i dag blir betalt inn til TIN frå Nissedal kommune overføras direkte til 

Visit Telemark som ein del av Nissedal kommune sin totale sum, eventuelt at TIN 
avviklas

 resultatet frå anbodsprosessen.

Løyvinga vert å bli tatt frå KRD-fondet. Dette gjeld årlege utbetalingar frå og med 2017.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Den nye organiseringa og finansieringa av Visit Telemark vil styrke marknadsapparatet, og gje 
oss eit selskap med større kapasitet og kompetanse. Dette er veldig positivt for heile Telemark 
og vil gagne reiselivsnæringa samla sett.

Nissedal kommune ser i utgangspunktet positivt på den nye modell 2 – Samarbeidsmodellen – 
for i effektivisere og styrke reiselivssatsinga i Telemark, og profilere Telemarksnamnet, slik at 
me samle får ein større del av både den norske turismen og dei som kjem frå andre land. Dette 
vil kunne styrke økonomien i både handels- og servicebedrifter i kommunen, og gje positive 
bidrag til andre næringar.

Nissedal kommune ønskjer å gå inn for modell 2 – Samarbeidsmodellen - med Visit Telemark, 
med atterhald om fylgjande:

 totalfinansiering med dei andre kommunane i Telemark/Telemark fylkeskommune
 at midlane som i dag blir betalt inn til TIN frå Nissedal kommune overføras direkte til 

Visit Telemark som ein del av Nissedal kommune sin totale sum, eventuelt at TIN 
avviklas

 resultatet frå anbodsprosessen.

Løyvinga vert å bli tatt frå KRD-fondet. Dette gjeld årlege utbetalingar frå og med 2017.



PS 19/17 Revidera Vass- og avløpsplan 2017-2027

Rådmannen si tilråding:
Nissedal Kommune godkjenner Vass- og Avlaupsplan 2017-2027, datera 09.02.2017, som den 
ligg føre.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Kai Halvor Juva bad om å få sin habilitet vurdert.
Votering: samrøystes funne ugild i saka. 

Ordførar kom med tilleggsframlegg slik:
Planen skal rullerast årleg.   

Votering: Tilråding med tilleggsframlegg samrøystes vedteke.  

Vedtak
Nissedal Kommune godkjenner Vass- og Avlaupsplan 2017-2027, datera 09.02.2017, som den 
ligg føre. Planen skal rullerast årleg.   

PS 20/17 Vern av bygningen til Høgefoss kraftstasjon i Nissedal kommunn

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune ser fram til vidare kommunikasjon med Agder Energi om å få til eit 
konstruktivt samarbeid for å skape grunnlag for eit varig vern av kraftstasjonsbygningen og dei 
historiske kulturminna omkring. Her ligg det verdiar som me kan vere stolte av, verdiar som me 
saman bør kunne verne om og gje vidare i så god stand som råd til uvurderleg nytte og glede 
for fastbuande, tilreisande og nye generasjonar.

Med dei opplysningane som no ligg føre, har Nissedal kommune tru på at leiinga i Agder Energi 
vil kunne gå inn for konkrete planar om varig vern.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Hølje Haugsjå kom med framlegg slik:
Nissedal kommune ser på Høgefoss gamle kraftstasjon som ein så kulturhistorisk og 
arkitektonisk viktig bygning for heile kommunen og for regionen og at Nissedal 
kommune stør Telemark Fylkeskommune sitt arbeid for varig vern av den gamle 
stasjonsbygningen, aggregata inne i stasjonen og av stien med hengebrua rett ved. 
Nissedal kommune ser fram til vidare kommunikasjon og god dialog med Agder Energi 
om å få til eit om varig vern av kraftstasjonsbygningen, rørgatene, høgdebassenget, 
reservestasjonen og dei historiske kulturminna omkring.  Med dei opplysningane som 



no ligg føre, har Nissedal kommune tru på at leiinga i Agder Energi vil kunne gå inn for 
konkrete planar om varig vern.

I dialogen med Agder Energi er det viktig å leggje til rette for at stasjonsbygningen og 
området rundt blir meir opent og tilgjengeleg for fastbuande, skuleelevar og turistar.

Anne-Nora Oma Dahle bad om gruppemøte. 

Votering: Framlegg frå Hølje Haugsjå samrøystes vedteke.  

Vedtak
Nissedal kommune ser på Høgefoss gamle kraftstasjon som ein så kulturhistorisk og 
arkitektonisk viktig bygning for heile kommunen og for regionen og at Nissedal 
kommune stør Telemark Fylkeskommune sitt arbeid for varig vern av den gamle 
stasjonsbygningen, aggregata inne i stasjonen og av stien med hengebrua rett ved. 
Nissedal kommune ser fram til vidare kommunikasjon og god dialog med Agder Energi 
om å få til eit om varig vern av kraftstasjonsbygningen, rørgatene, høgdebassenget, 
reservestasjonen og dei historiske kulturminna omkring.  Med dei opplysningane som 
no ligg føre, har Nissedal kommune tru på at leiinga i Agder Energi vil kunne gå inn for 
konkrete planar om varig vern.

I dialogen med Agder Energi er det viktig å leggje til rette for at stasjonsbygningen og 
området rundt blir meir opent og tilgjengeleg for fastbuande, skuleelevar og turistar.

PS 21/17 Søknad om støtte - Nissedal historielag & Nissedal bygdekvinnelag

Ordførar si tilråding:
Nissedal kommune gir støtte til Nissedal historielag med kr 50.000 til oppussing av bad/toalett i 
kyrkjestoga ved Treungen kyrkje og kr 52.000 til Nissedal bygdekvinnelag til innkjøp av el-
sykkel. 

Inndekning av støtta skjer i samband med 1. tertial. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Paul Willy Setane bad om få sin habilitet vurdert. 
Votering: samrøystes funne ugild i saka. 

Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Nissedal kommune gir støtte til Nissedal historielag med kr 50.000 til oppussing av bad/toalett i 
kyrkjestoga ved Treungen kyrkje og kr 52.000 til Nissedal bygdekvinnelag til innkjøp av el-
sykkel. 



Inndekning av støtta skjer i samband med 1. tertial. 

PS 22/17 Referat- og drøftingssaker

Rådmannen si tilråding:

Referat- og drøftingssaker vert teke til vitande.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.03.2017 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Referat- og drøftingssaker vert teke til vitande.


